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nana – Labdien. Man ir 3 jautājumi.

Labdien. Man ir 3 jautājumi.
1. Saulkrastos 2020 gadā ir plānota kādu neasfaltēto ielu
asfaltēšana?
2. Vai 2020 gadā ir plānota rotaļu laukuma izveide bērniem?
3. Vai 2020 gadā ir plānota “Mežaparkā” jebkāda attīstība no domes
puses?


